
SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice 
Náves 300, Pohořelice, 763 61 
         Pohořelice 12. dubna 2017 
 
Zápis z členské schůze konané dne 7.4.2017 
 
V pátek dne 7.4.2017 proběhla v hasičské zbrojnici březnová členská schůze, které se zúčastnilo 
celkem 16 hasičů. Schůzi vedl starosta sboru Milan Zelík.  
 

1.) Svátky – 9.4. Dušan, 13.4. Aleš, 27.4. Jaroslav  
Narozeniny –  17.4. Lenka Nedbalová, 28.4. Beáta Sukupová 
 

2.) Uskutečněné akce  
 - 4.3.2017 – Okrskové uzlování – Spytihněv  
 - první příčky ve všem   
 - 25.3.2017 - sběr železa + brigáda na hřišti na buňce + okolo zbrojnice 
 - akce se zúčastnilo 13 brigádníků 
 - podařilo se vše, co bylo v plánu (úklid za zbrojnicí, sběr železa, podbití a regál v
 buňce na hřišti 
 - nasbíralo se celkem 7 tun, blíže viz. úplný zápis 
 - zvážení, kde i nadále železo dodávat? 
  - nyní byla cena železa dost vysoká, navíc Miroslav Vrzala měl ve Zlíně  
  speciální cenu, neboť s nimi nedávno spolupracovali 
  - není tedy důvod měnit odběratele, ceny jsou srovnatelné  
- 1.4.2017 – Štípský beránek 
 - mladší žáci: 1. a 3. místo / 38 
 -starší žáci: 4. místo / 27 
- 2.4.2017 – Okresní uzlování – Březůvky 
 - první místo v družstvech mladších i starších žáků, výtečně 
- 7.4.2017 – Schůzka na Obecním úřadu se starostou a místostarostou obce, panem Hlobilem 
 a Milan Plesníkem (za fotbalisty) a Milanem Zelíkem a Janou Forbelskou (za SDH 
 Pohořelice) 
 - výsledek hodinu a půl dlouhé schůzky je takový, že na hřišti můžeme trénovat 
 dvakrát týdně – termíny domluví Jana Forbelská s Liborem Janotou, který bude 
 zároveň v případě nepříznivého počasí Janu informovat o nezpůsobilosti terénu na 
 trénování 
 - jedná se o zkušební půlroční dobu, během které se vyhodnotí, jaký má naše 
 trénování vliv na trávu na hřišti 
 - budeme mít klíče od toalet pro vozíčkáře, které nikdo jiný nebude užívat (před 
 zápasy, aby byly tyto záchody uklizeny) 
 - klíče od šaten jsme odmítli 
 - fotbalisti nejsou z naší přítomnosti na hřišti vůbec nadšeni, proto ve spolupráci se 
 starostou obce budeme řešit náhradní tréninkovou plochu, která však nebude 
 k dispozici a provozuschopná hned (nejlepší by byla plocha za hřištěm – musí se řešit 
 pozemky s plemenáři). 
- 7.4.2017 – Brigáda na hřišti na buňce 
 - instalatér Jenda Landsfeld se pustil do napojování vody z fotbalového bufetu do 
 nádrže. Voda povede z bufetu přes naši buňku (kde budou odpočtové hodiny i kohout 
 na napouštění vody) až do nádrže, kde by dle Jendova návrhu nebylo špatné mít 
 nakonec čidlo na požadované hladině vody, která by se tam dopouštěla sama, bez 
 nutnosti do nádrže nahlížet – toto s ním dořešíme za pochodu. 
 



3.) Plánované akce 
- 8.4.2017 – Kvínap – nakonec se nejede, jako prioritní byl vyhodnocen tréninkový kemp 
 Bludov 
- 8.4.2017 – tréninkový kemp Bludov – jede celkem 9 dětí, Jana + Luba 
 - Jana Forbelská má návrh na příspěvek na zápisné  - 2.700,- Kč – hlasováno – všichni 
 pro 
- 20.+21.4.2017 – Mistrovství středních škol v požárním sportu v Pradubicích – pojedou 
 dorostenci: Marek Šiška, Tomáš Lapčík, Jan Landsfeld a Kristýna Šilcová) 
- 22.4.2017 – ZPV Salaš 
 - určitě pojedou dorostenci, ženy zvažují svoji účast 
- 27. – 30.4.2017 – Soustředění družstva žen – Roštín 
 - již z dřívějška byl schválen příspěvek ze sborové pokladny ve výši 3.000,- Kč 
- 29.4.2017 – Pouť na Sv. Hostýně – jen jako informace 
- 29.4.2017 – stavění máje  
- 6.+7.5.2017 – soustředění MH V Otrokovicích – cena byla ze strany TJ Jiskry Otrokovice 
 stanovena na 3.000,- Kč na pronájem stadionu na víkend – hlasováno – všichni pro 
- 12.5.2017 – Členská schůze 
- 20.5.2017 – Okresní kolo hry Plamen 
- 21.5.2017 – Okresní kolo dorostu 
- 27.5.2017 – Kácení máje 
 - kmen + dřevo – zajistí Lubomír Hanáček 
 - kapela nebude, bude hrát DJ Cecek 
 - ceny do tomboly – Adéla Sukupová bude mít k dispozici 2.000,- Kč na nákup všeho 
 potřebného – hlasováno – všichni pro  
 - Pavel Trčka bude mít opět na starosti Stezku odvahy 
- 3.6.2017 – Okrskové kolo v PS - Komárov 
 - starosta SDH Komárov, pan Mikšaník, nás předběžně žádá o pomoc při vytvoření 
 podmínek pro soutěž a pak i samotné uspořádání soutěže – s tímto nemá nikdo 
 z nás problém, může přijít vyjednávat osobně, s konkrétními potřebami – vzkaz vyřídí 
 pan Lidinec 
- 17.6.2017 – Okresní kolo v PS 
- 18.6.2017 – Pohárovka Napajedla – všechny kategorie kromě dorostenců 
- 1.-5.7.2017 – Mistrovství ČR ve Zlíně – pro informaci – přišla žádost o dobrovolnickou 
 pořadatelskou  činnost. 
- Kamínka – 20.-28.7.2016 – 9 dní 
- 19.8.2017 – Sportovní den a zábava 
 - potvrzena kapela Aventis, stále čekáme na kapelu Accent 
 - prozatím jen okrajově rozvedena myšlenka, co kdyby mohla i kapela Accent? 
- 2.9.2017 – SDH Napajedla – 135 let od svého založení 
 

4.) Pokladna 
- elektroměr - 1.82 – ________ kWh, 1.83 – _________ kWh 
- stav pokladny je veden v úplném zápisu  
- rozpočet pro tento rok byl zastupitelstvem obce stanoven na 100.000,- Kč 
 - když odečteme 25 za energie, 30 za dopravu MH, 5 servisní prohlídka, tak nám 
 zůstává 40 – co s těmito penězi? 
 - opět platí, že veškeré finance proplácené na obci je třeba poznamenat u nás do 
 deníčku, ať víme, co si můžeme dovolit 
 - vyčerpání prozatím řešit nebude, ponecháme na druhé pololetí roku 
- DOTACE OD NADACE AGROFERT na novou stříkačku 
 - pan Mrkvan nám již potřebné údaje dodal, byly předány do společnosti Agrofert, ta 
 nám již zaslala k podpisu smlouvu, kterou budou chtít vrátit po dodání faktury  



 - důležité pro nás je, aby finance byly využity na nákup předmětu smlouvy a na nic 
 jiného – s tímto problém nemáme 
 - Milan Zelík zašle panu Mrkvanovi fakturační údaje a další informace ohledně dotace 
 
- Tarify elektrické energie – nabídnuté tarify byly předány k posouzení Tomáši Bébarovi, stále 
čekáme na jeho zhodnocení a vyjádření 
 
- pokladní Beáta Sukupová dostala za úkol začít pracovat s novou verzí pokladního deníku / 
účetní knihy – jak jí to jde 
 - bude to řešit s účetní Martinou Kašpárkovou, která jí s tím poradí, pak nás bude 
 informovat 
- na MŠMT byl zaslán poslední chybějící formulář – snad už bude všechno v pořádku 
- Milan Zelík zkontroluje, zda byla faktura za repráky zaplacena, či nikoliv, neboť zboží bylo 
dodáno a peníze nikdo nechtěl 
 
- z obce nám byl dodán Invertarizační zápis z roku 2016 – vše je v pořádku, ve zbrojnici nic 
neschází 
 

5.) Technika a ostatní vybavení 
- věci okolo nového vozidla: 
 - seznam řidičů zůstal dle návrhu 
 - seznam osob oprávněných schvalovat jízdu byl omezen na: starostu obce, 
 místostarostu obce, starostu SDH a velitele SDH 
  -viz. protokol o předání vozidla 
  - do protokolu byla připsána věta: „Správce vozidla hradí veškeré opravy do 
  5.000,- Kč ze svých prostředků.“, i když v úvodním ustanovení je jasně  
  uvedeno, že veškeré servisní náklady a náklady na opravu jsou prováděny na 
  vrub vlastníka.  
  Miroslav Vrzala (správce vozidla) se zeptá na obci, co ta věta znamená, zda 
  tam náhodou ještě něco neschází, neboť si věty vzájemně odporují. 
 
 - nové potahy na sedadla v novém vozidle 
  - má na starosti Milan Zelík 
 
 - Miroslav Vrzala má a starosti zjistit náklady na vnitřní vestavbu zavazadlového 
 prostoru od okolních firem, které se touto činností zabývají.  
 
- staré vozidlo bude ponecháno ve vlastnictví obce, bude zaparkováno na dvorku pod 
zbrojnicí 
- na zastupitelstvu obce bylo dohodnuto, že zásahovou technikou bude vybaveno kompletně 
vozidlo, nikoliv vozík. Pro nás to tedy znamená, že sportovní nářadí budeme vozit ve vozíku za 
autem a vozík budeme zapřahovat dle potřeby. Ve vozidle bude vše komplet a připraveno 
pro zásah. Máme vytvořit návrh toho, jak by to mělo vypadat a kolik by to stálo. Některým 
totiž přišlo částka 100 tisíc moc 
 
- držáky na přilbu – Miroslav Bičan neměl možnost toto udělat 
 - Milan Zelík osloví s výrobou METAL PS, resp. Jana Pechu 
 

6.) JSDHO 
- cvičení jednotky – má v plánu Miroslav Vrzala   
- hlášení o technice jednotky – do 16.4.2017 odešle Milan Zelík 



- referenčních zkoušek ze dne 8.3.2017 se na obci zúčastnili: Jana Forbelská, Aleš Maňásek a 
Lubomír Hanáček 
 

7.) Zbrojnice a brigády 
- regál do garáže – prozatím pozastaveno, navíc část materiálu byla použita na regál do 
nářaďovny na hřišti 
- napojení do kanalizace – prozatím pozastaveno, brzy vypuknout práce pod zbrojnicí, v rámci 
kterých dojde k napojení – Miroslav Vrzala se má zastavit na obci k projednání 
- podkroví – prozatím pozastaveno, půjdeme do toho? 
 - scházejí již zejména trámy – cca. 40.000,- Kč 
- poličky na poháry  
 - před vrtáním do stěn musíme vypípat el. kabely, jinak je to již smontováno, 
 potřebujeme ještě hmoždinky do sádrokartonu 
  
 

8.) Koňka 
- Miroslav Vrzala již vyřešil mosazné koncovky na savice 
 - co budeme dlužní? 
  - 300,- Kč mu bylo předáno v hotovosti, další náklady bude uplatňovat na 
  další schůzi, až budou známy 
 - budeme již dokupovat savice? 
  - výběr savic má na starosti Aleš Maňásek – odkazy nechť zašle emailem 
- kočárové lampy  
 - hlásí se někdo na jejich rekonstrukci? 
- sací koš  
 - pan Blaha nám jej již dodal, co s ním, budeme jej oplétat? 
 - po obroušení a natření nám jej oplete tatínek Martiny Petříkové 
- vědro 
 - již jej koupíme? 
 - Milan Zelík jej objedná na internetu – hlasováno – všichni pro 
- držáky na lampy 
 - jak by měly vypadat, z jakého materiálu? 
  - zřejmě by se jednalo o dřevěnou násadu, na jejímž konci by byly kované 
 koncovky, do kterých by se lampa zapustila – Miroslav Vrzala se poptá uměleckého 
 kováře v Kvítkovicích 
- nápis SDH Pohořelice již je na koňce – Lubomír Hanáček 
 - vypadá to velmi pěkně a stylově 
 

9.) Činnost mládeže 
- není třeba něco dokoupit ani opravit? 
 - Jana Forbelská – bylo by potřeba dokoupit legíny pro MH, do celkové částky 2.000,- 
 Kč – hlasováno – až na tři nepřítomné všichni pro – Jana je zakoupí, až bude něco 
 vhodného v akci  
- jak to vypadá s halou ve Spytihněvi? 
 -  vzhledem k počasí hala ve Spytihněvi padá 
- kulturní akce pro MH – byl již stanoven nějaký termín? 
 - řeší se to, ale nyní to není nijak aktuální  
- jak to proběhlo v hale v Otrokovicích? 
 - vše bez problémů 
- jak to vypadá z cenami za pronájem stadionu před jarním kolem hry Plamen? 
 - řešeno již v plánovaných akcích – pronájem na dva dny ve výši 3.000,- Kč byl 
 jednohlasně odsouhlasen 



 
10.)  Sportovní družstva – ženy a muži 

- kalendář soutěží 
- Miroslav Bičan – má návrh na nové dresy pro muže – odkaz pošle na email, abychom si je 
mohli na další schůzi prohlédnout – cena by byla cca. 10.000,- Kč 
- není třeba nic dokupovat, ani opravovat? 
 - Lubomír Hanáček – na okně bude třeba navařit háčky, stejně jak to bylo uděláno na 
 bariéře – až bude příznivé počasí, pustí se do toho Lubomír Hanáček 
 - jinak není nutné prozatím opravovat a kupovat nic 
- nástřik sboru na naše překážky, které budeme zapůjčovat na OSH Zlín 
 -  Miroslav Bičan zajistí šablonu, přes kterou bude nápis na překážky nastříkán 
- PPS sport –cena za prohlídku a výměnu kapalin byla dříve stanovena na 5.000,- Kč, ale 
fakturu jsme stále neobdrželi 
 - Milan Zelík se připomene 
- dresy pro nové holky? (v celkové ceně 4.200,- Kč - trička + legíny) 
 - jak to s nimi vypadá?  
 - Jana Forbelská - dresy byly objednány 
 

11.) Diskuze 
- historie sboru – má na starosti Milan Zelík – prozatím neřešeno 
- nové průkazky 
 - cena nové průkazky je 10,- Kč za osobu, se znakem EYCA pro osoby do 30 let je cena 
 30,- Kč – budeme toto od lidí vybírat anebo to bude hradit sbor – bavíme se o částce 
 do 1.000,- Kč 
 - hlasováno – všechno se bude hradit ze sborové pokladny – všichni pro 
 - objednávkový formulář vyřídí Milan Zelík 
 
- reprobedny na akce byly zakoupeny i odzkoušen – postaral se o to Aleš Maňásek 
 - cena 2.838,- Kč, včetně poštovného 
 
- Dalibor Lidinec – v půlce května bude Okrsková schůze – budeme informováni emailem 
 
         Milan Zelík 
                   starosta sboru 


